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英语口语职场篇 在校职务

William: Were you in a leadership position when you were a college student?

Lin Qing: Yes. I was president of the Student Council of our university.

William: Did you get any honors or awards at your university?

Lin Qing: Yes. I was elected Excellent Party Member for four academic years.

William: Were you involved in any club activities at your university?

Lin Qing: Yes. I was a member of the Student Poetry Society. I like writing poems in my spare time.

William: What extracurricular activities did you usually take part in at your college?

Lin Qing: I sometimes played table tennis and sometimes played basketball.

重点讲解：
poetry: 诗歌，诗集
例句：He has a strong prejudice against modern poetry. 他对现代诗存有强烈的偏见。
poem: 诗, 韵文
例句：He translated the poem into English. 他把这首诗翻译成了英语。
相关词汇：知道诗人怎么说吗?Yes, poet. 例句：He was, moreover, a poet of promise. 此外,他还是一个有前途的诗人。
威廉： 你读大学时有没有担任过干部?

林清： 有。我曾担任过学校的学生会主席。
威廉： 你读大学时有没有获得过什么荣誉奖励?

林清： 有。我连续四年被评为优秀党员。
威廉： 你在大学里有没有参加过什么社团活动?

林清： 有。我是学生诗社的成员。我喜欢在课余时间写写诗。
威廉： 你在大学里通常会参加什么课外活动?

林清： 我有时间会打乒乓球，有时候会打篮球。
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